

**The Sixth Virtual high-level meeting for Insurance Supervisors in Arab countries
On "the Implications of Climate Change on the Insurance Industry: Adaptation and
Mitigation Strategies in Arab region"**

Thursday, 18 May 2023 | Abu Dhabi, U.A.E.

14:00- 16:30 Abu Dhabi Time

الاجتماع السادس رفيع المستوى " عن بعد" لهيئات الإشراف على التأمين في الدول العربية
حول

"تداعيات تغيّرات المناخ على صناعة التأمين في المنطقة العربية: استراتيجيات التكيف والتخفيف"

الخميس 18 مايو (أيار) 2023 | أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

الساعة 16:30-14:00 بتوقيت أبوظبي

Thursday 18 May 2023		الخميس 18 مايو (أيار) 2023
14:00-14:15	Opening Remarks	الكلمات الافتتاحية
14:15-15:00	1st Session: The Climate Change Risks (CCRs) Implications on the Insurance Industry <ul style="list-style-type: none"> The CCRs impacts on the insurance industry, and on its performance. How did the insurance industry deal with the CCRs? The Insurance Industry's Role in Managing CCRs. Is quitting climate risk insurance the solution? The role of insurance industry in Managing CCRs. 	جلسة العمل الأولى: تداعيات مخاطر تغيّرات المناخ على صناعة التأمين <ul style="list-style-type: none"> مخاطر تغيّرات المناخ على صناعة التأمين: آثار تغيّرات المناخ على أداء قطاع التأمين. كيف تعامل قطاع التأمين مع مخاطر تغيّرات المناخ؟ دور صناعة التأمين في إدارة مخاطر تغيّرات المناخ. هل الانسحاب من تأمين المخاطر هو الحل؟ ودور صناعة التأمين في إدارة تغيّرات المناخ.
15:00-15:45	2nd Session: Innovative adaptation and mitigation strategies for the insurance industry <ul style="list-style-type: none"> Innovative adaptation strategies. Innovative mitigation strategies. Best practices at the Arab and international level. 	جلسة العمل الثانية: استراتيجيات التكيف والتخفيف المبتكرة لصناعة التأمين <ul style="list-style-type: none"> استراتيجيات التكيف المبتكرة. استراتيجيات التخفيف المبتكرة. أفضل الممارسات: تجارب عربية ودولية
15:45-16:15	3rd Session: Policy and regulatory frameworks <ul style="list-style-type: none"> Policy frameworks to support the insurance sector to contribute to reducing CCRs. Regulatory frameworks to support the insurance sector to contribute to reducing CCRs. 	جلسة العمل الثالثة: السياسات والأطر التنظيمية <ul style="list-style-type: none"> أطر السياسات لدعم قطاع التأمين للمساهمة في الحد من مخاطر تغيّرات المناخ. الأطر التنظيمية لدعم قطاع التأمين للمساهمة في الحد من مخاطر تغيّرات المناخ.
16:15-16:30	Final session: Open discussion	الجلسة الختامية: نقاش مفتوح